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Referat   
 

- fra ordinært afdelingsmøde i Afdeling 27   
 
Mødested:  Plejehjemmet Birkebo, salen  

Mødetidspunkt: 25. marts 2025 kl. 14.00  

Antal deltagere: 2 beboere (pårørende), svarende til 4 stemmer  

Gæster: Lotte Bang, Pia Hornbæk, Mishel Betsagoo, Tina Kærup fra Vivabolig.  

Ingen deltagere fra Plejehjemmet. 

  

Referent:   Tina Kærup 

  

Velkomst ved Tina Kærup 
Tina byder kort velkommen til årets afdelingsmøde. Deltagerne giver udtryk for, at der igen i 

år er en skuffende tilslutning til mødet. Der burde være deltagere fra Plejehjemmet. Det 

drøftes at indkaldelsen kommer i alle postkasser til næste år, udover evt. mail, og at 

indkaldelsen kommer på info-tavlerne i huset. 

 

Dagsorden  

1. Valg af dirigent 

Tina foreslår Pia som dirigent. Valget accepteres af de fremmødte. 

 

2. Fremlæggelse af beretning 

Tina har ikke noget til beretningen i år, da hun plejer at ’stjæle’ billeder fra husets 

facebookside. Opgaven med opslag på Facebook er blevet meget omfattende ift. 

at beboere/pårørende skal give tilladelse til at blive lagt på nettet, og de der ikke 

ønsker det, skal sløres fx med en smiley. Derfor er der ingen opslag på Facebook 

fra 2024.  

Punktet er egentlig plejehjemmets. Der er lidt orientering fra året under orientering 

fra teamleder. 

Mishel fortæller lidt om hvad der rører sig fra Norlys’ side. 
 

3. Orientering fra afdelingens teamleder v/Tina Kærup 

Der er ingen ændring i bygningsmassen, men vi har fået en ny kollega i teamet, da 

Thomas ville hjem til kæresten og være dagplejer. Vi ansatte Claus pr. 1/8-24. 

Claus har arbejdet de sidste 27 år som pladesmed, og må derfor siges at være 

meget stabil. Vores træffetider er uændrede. I kan altid give besked til pigerne i 
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huset eller tage fat i os, når I ser os og ellers på telefon eller mail. 

Vi havde 2 jubilæer i teamet i 2024. Brian med 10 år og Henrik med 40 ! 

I 2024 ombyggede vi i Boenhed A. Gangarealer og fælles-/opholdsrum fik lidt farve 

på enkelte vægge. Der blev flyttet nogle funktioner (bl.a. dokumentationsrum), der 

blev åbnet op, så der blev lavet en ’havestue’ hvor der tidligere var 

dokumentationsrum, og vi fik lavet et flot væg-maleri af Kiss-art. Der blev opsat et 

hegn ude i haven, så beboere og personale lettere kan færdes udendørs. 

Af kommende arbejder nævnes udskiftning af køkkener i boenhed B, D og E, som 

starter op i uge 20, 2025. Denne gang er det ’kun’ køkkener. Ingen 

funktioner/vægge flyttes. Vi overvejer om Kiss-art skal lave en lille udsmykning i 

Foyer – og evt. i B, D og E ifm. køkkenudskiftning. 

 

4. Orientering om afdelingens regnskab 

Årets regnskab viser et overskud på kr. 66.202,00, som bl.a. skyldes at vi har 

budgetteret for højt på forsikringer og energi pga. usikkerheden om udviklingen for 

2 år siden (krigen), og at vi endnu ikke har ansat en elev, som så giver overskud 

på renholdelseskontoen (løn). Derudover har vi fået højere rente end forventet. 

 

5. Godkendelse af afdelingens budget 

Forslag om huslejestigning på 1,99% svarende til kr. 29,36 kr./m² skyldes bl.a. at 

rentestøtten er faldet, overenskomstmæssige stigninger på løn og et overført 

resultat fra tidligere års overskud.  

Budgettet blev vedtaget. Ingen stemte imod. 

 

6. Behandling af evt. indkomne forslag 

Ingen forslag modtaget 

 

7. Valg af afdelingsbestyrelsesmedlemmer og -suppleanter 

Ingen ønsker at opstille. Organisationsbestyrelsen varetager opgaven. 

 

8. Valg til Repræsentantskabet 

Ingen ønsker at opstille. 

 

9. Eventuelt 

Evt. ventilationsforskel i boenhed A og B undersøges af Teamet. 

 

Tagrende ved nr. 18. Teamet sørger for udbedring. 

 

Der er mørkt ved indgangen ved flagstangen (som er for kort😊): Teamet 

undersøger muligheder for mere belysning. 

 



Pårørende efterlyser retningslinjer (til personalet) for brug af affaldssuget. Mishel 
deltager ind imellem på personalmøder, hvor han bl.a. fortæller om brug af ABA
anlæg og affaldssugeanlæg. Der er møde på onsdag med plejehjemsteder, hvor 
dette vil blive nævnt. 

Pårørende nævner en alu-skinne i foyer, der mangler at blive fastgjort. 
Efterfølgende mødes Mishel, Tina og den pårørende ved skinnen, og bliver enige 
om at lade det være, da den ikke mangler fastgørelse. 

Nøgle til hoveddøren drøftes. Det er plejehjemsleder, der bør tage stilling til dette. 

Forefindes der hjertestarter på Plejehjemmet? Ingen af deltagerne på mødet ved 
det. Det undersøges. 

��� �(?Pia Hornbæk 

Dirigent Referent 
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